
 

Formandens klumme – november 2020 

Som nyvalgt formand har jeg et stort arbejde foran mig, da 2021 er et valgår. Vi 

har arbejdsmæssigt været lidt presset af, at der har været (og er) corona overalt. 

Ikke desto mindre, er der er stykke arbejde, der skal gøres. Heldigvis har jeg lidt 

erfaring med mig i bagagen, da jeg har arbejdet på et rådhus, og har siddet i 

bestyrelser gennem flere år, og har endda siddet som formand for vælgerforening 

i fem år. Jeg har været vant til, at et tæt samarbejde mellem byrådsmedlemmer 

og bestyrelse, og at bestyrelse fungerer godt sammen. Med de år, jeg har været 

med i Lokallisten Lolland, har jeg fuld tiltro til alle bestyrelsesmedlemmer og vores 

byrådsmedlem. Jeg ser frem til en god valgkamp.   

Politisk skal vi samarbejde med alle andre partier i byrådet, for at løfte den store 

opgave det er, at sørge for at hele Lolland er klar til den store opgave, der er gået 

i gang i Rødbyhavn med den faste forbindelse. Vi skal til at tænke i fremgang for 

Lolland, i stedet for mange års stilstand og tilbagegang. Vi skal løfte øen i 

fællesskab, og vise hvad vi kan, at vi gerne vil, og at vi tør. Det er ikke nok at gøre 

som vi plejer, for verden i dag er i konstant og hurtig forandring, og vi skal gerne 

være på forkant med så meget som muligt af hensyn til Lolland og dens borgere. 

Det sker bedst gennem et solidt samarbejde. Dog skal man ikke tage fejl af 

Lokallisten Lolland, vi vil fremgang og løfte, både i med- og modgang. 

/jaa   


